

Styrelsemötesprotokoll 2022-09-28

Närvarande

Filip Kamensky Eriksson (FKE), Axel Legelius (AL), Oscar Lagerlöf (OL), Tyra Nordin (TN), Clara Torpman (CT), Arvid Rossby (AR), Kajsa Sörnäs (KS), Ella Nordenström (EN), Boel Petrén (BP)

Frånvarande

Oscar Lagerlöf (OF), Douglas Tamm (DT), Karl Bellander (KB)

Åhörare

William Zethelius Sällbom (WZS), Malin Sangfelt (MS), Gustav Lundmark (GL), Marie-Louise Broström (MB)

Plats

Biblioteket, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Filip Kamensky Eriksson öppnar mötet kl 18:02

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Filip Kamensky Eriksson till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Boel Petrén till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 7 stycken.

§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll 22-05 till handlingarna

§8 Marie-Louise

MB berättar om lokalförsörjningsplanen, i korta drag handlar det om att kolla vilka fastigheter som Täby församling äger och deras nyttjandegrad. MB berättar även att de har upptäckt att fastigheter med många lokaler har låg nyttjandegrad. Hon ställer frågor om vilka byggnader och fastigheter som verkligen behövs för kyrkans verksamhet och vad behöver SKU för en kvalitativ verksamhet. MB säger att SKU Täby endast använder Tibble Kyrka och Karlberg och styrelsen instämmer. Församlingen har också planer på att ändra verksamheten så att lokaler ska kunna hyras ut och därför ska vi reflektera över hur det kommer att påverka oss och om vi har några förslag på förändringar i fastigheter. FKE presenterar sina förslag på förbättringar på Karlberg, ex att lekplatsen skulle kunna flyttas.

Arvid Rossby ansluter till mötet 18:10

Mötet har nu beslutanderätt på 8 stycken.

MB berättar att det finns planer på att göra om det nuvarande pedagogrummet till en verksamhetslokal för mindre grupper, ungdomslokal, material och pyssel. Mini-Skuffé 1 dag i veckan skulle kunna hållas där. MB tycker även att det lättaste skulle vara att SKU får egen skrivare att ha på kontoret. Om vi fortsatt skulle ha tillgång till församlingens skrivare skulle det behövs en personlig access för varje styrelseledamot vilket inte är rimligt. FKE ska prata med Carl-Anders om skrivare och eventuellt även en ny dator. MB berättar vidare att hon har delegerat Joakim Persson säkerhetsansvaret på Höst-SKUL och att han åker med på alla 3 läger. Hon gör det tydligt att vi ska hålla hög säkerhet på lägreterna. Under representationerna i somras och upptakten så har det kommit fram synpunkter kring otydligheter, både från lägerledningarna och föräldrar. MB påminner oss att vi måste vara tydliga att vi bedriver säkra läger och att Höst-SKUL inte är regelfria. Hon tycker också att vi ska vara mer tydliga med organisationens religiösa aspekter snarare än att bara berätta om hur kul det är. Dessutom berättar MB om att församlingen ska rekrytera en ny assistent till båtverksamheten på Karlberg. Hon vill gärna göra en rekrytering från insidan, en ledare som redan kan verksamheten. Om vi har några tips så ska vi meddela henne. FKE berättar för MB att det har varit problem med bokningar då han bokar för ett år framåt men sedan visar det sig att man inte kan göra det. MB berättar att det måste gå via en vårplanering i församlingen, därför görs inga bokningar så långt fram. AL meddelar att vi inte fått bidrag från församlingen än. MB svarar på att hon ska fixa det snarast

§9 Valberedning

Valberedningen presenterar sig och berättar vilken uppgift de har och att de kommer intervju styrelseledamöterna under mötets gång.

§10 SKUs IT

FKE berättar att det har varit problem med att skriva ut och nu måste vi lösa det genom att maila det som ska skrivas ut till församlingsanställda. FKE läser upp ett mail som han har fått som svar från Carl-Anders när han frågade hur vi ska lösa det. MB berättar att vi kan få en egen skrivare av församlingen och eventuellt en ny dator. FKE ska prata med Carl-Anders om detta.

§11 Verksamhetsgrupperna

i. SKUffégruppen

a) Inköp Skuffé

FKE berättar att inköp till skuffét behöver göras så snart som möjligt.

b) Datum Tema-skuffén

Styrelsen lade fram dessa förslag på Tema-Skuffén

20/10 Spelkväll

17/11 Piratskuffé

Sista skufféet 15/12 Julskuffé

ii. Musikgruppen

a) Metod för musiker på mäsas

BP föreslår en ny chatt för musikgruppen där bara de som faktiskt spelar och är intresserade är med. FKE föreslår ett schema där musiker skriver upp sig på vilka veckor de kan spela. KS tycker att om schemat inte fungerar kan vi göra en ny gruppchatt som BP föreslog.

iii. Marknadsföringsgruppen

a) Medlemsrekrytering

Vi behöver fler medlemmar till marknadsföringsgruppen. Just nu är det FKE som gör mycket av marknadsföringen men fler borde få möjlighet att påverka vilket är syftet med denna grupp.

b) Talk-show

KB har ej börjat redigera talk-showen. Styrelsen vill att han ska göra det snabbt så den kan publiceras innan alla nyheter är utdaterade.

§12 Höst-SKUL

a) Deltagare

FKE berättade att vi fick in väldigt många anmälningar och trodde att vi skulle fylla alla läger. Däremot visade sig att det var ett flertal dubbla anmälningar och just nu så är endast Höst-SKUL 3 full, Höst-SKUL 2 har 4 lediga platser och på Höst-SKUL 1 är det 28 deltagare anmälda.

b) Buss på Höst-SKUL 1

Eftersom det var så få anmälda till Höst-SKUL 1 har FKE ändrat bokningen av buss så att det endast är en buss istället för två.

c) Sjukvårdsväskan

FKE ska undersöka om något behöver köpas in till sjukvårdsväskan.

§13 Fortbildning

Präst Anna Rosengren kommer att anordna en fördjupad ledarutbildning med fokus på inre och yttre miljö vilket skulle kunna vara den fortbildning som ska anordnas. Ett annat förslag är en fortbildning om nätmobbning.

Ella Nordenström lämnar mötet kl 19:34
Mötet har nu beslutanderätt på 7 stycken.

§14 Midnatts Volley

FKE säger att vi måste marknadsföra Midnatts Volleyn som är 12/11 i Solna. Han tror att man anmäler sig genom medlemssidorna som tidigare år. FKE påminner också att vi måste marknadsföra MVT då vi inte alltid har haft så många som deltar.

§15 Bokningar våren 2023

Styrelsen tog fram förslag på datum och lokaler för läger och de aktiviteter som brukar anordnas för våren 2023 och lade in dessa i församlingens bokningssystem.

Mötet ajourneras till kl 19:50
Mötet återupptogs kl 19:55

§16 Ekonomi

Eftersom bidraget inte har kommit in har vi i dagsläget inte likviditet för Höst-SKUL. FKE påminner om att det är församlingen som ger oss bidrag och fakturerar oss för Karlberg vilket är den största utgiften i samband med Höst-SKUL så det borde inte vara något problem ifall vi inte kan betala i tid. AL återkommer nästa styrelsemöte med fler detaljer om hur vi ligger till.

§16 Övrigt

Till upptaktsveckan nästa år skulle det vara bra med en GDPR-vänlig video som visar hur bra det är på SKUL snarare än att styrelsen bara ska stå och berätta om det. FKE ber alla att fotografera och filma mycket!

§17 Mötets avslutande

Mötet avslutas 20:05

Protokollet har godkänts och justerats av

Filip Kamensky Eriksson

Filip Kamensky Eriksson

Mötesordförande

Axel Legelius

Axel Legelius

Justerare

Boel Petrén

Boel Petrén

Sekreterare